## (BLACK, PINK, GREEN, BLUE, ORANGE – IN 1.2M & 2.4M)





The NTH-Cable is a high-quality flexible cable for use with the RØDE NTH-100 headphones – available in 1.2m and 2.4m cable lengths. It features a locking connector that attaches to the earcup for complete security, and the cable terminates in a pair of reinforced 3.5mm TRS jack plugs with integrated strain relief moulding for reliable, long-term use. A threaded ¼-inch adaptor is also included for use with professional audio equipment. The connector on each end features a removable ring that can be replaced with any of the included coloured rings for easy cable identification. Available in black and also in the four channel colours used in the RØDECaster Pro and RØDE Connect. A rubber seal is also included for the earcup headphone jack that is not in use.

- High-quality flexible cable for use with the RØDE NTH-100 headphones
- · Features locking connector that attaches to the earcup for complete security
- Includes threaded 1/4-inch adaptor for use with professional audio equipment
- Includes COLORS ID set swappable coloured rings for easy cable identification



ACCOUNTCANDELECTRICAL SPECIFICATIONS: Connection Type: 3.5mm TRS MECHANICAL SPECFICATIONS Weight (grams): 2.4m cable: 44 1.2m cable: 26

Ca

In

	cable:26
able length:	Available in 2 different lengths: 1.2m & 2.4m
cluded Accessories:	<ul> <li>1 x 3.5mm to ¼-inch Adaptor</li> <li>1 x COLORS ID Set</li> <li>1 x Rubber Seal</li> </ul>



## NTH-CABLE

The NTH-Cable is a high-quality flexible cable for use with the RØDE NTH- 100 headphones – available in 1.2m and 2.4m cable lengths. It features a locking connector that attaches to the earcup for complete security, and the cable terminates in a pair of reinforced 3.5mm TRS jack plugs with integrated strain relief moulding for reliable, long-term use. A threaded ¼-inch adaptor is also included for use with professional audio equipment. The connector on each end features a removable ring that can be replaced with any of the included coloured rings for easy cable identification. Available in black and also in the four channel colours used in the RØDECaster Pro and RØDE Connect. A rubber seal is also included for the earcup headphone jack that is not in use.

NTH-Cable 是一种高质量的软性电缆,用于 RØDE NTH-100 耳机,长度为 1.2 米和 2.4 米两种。它有一个锁定 连接器,可连接到耳罩上,以确保安全性,电缆的终端是一对强化的3.5毫米TRS插孔插头,集成了应力消除模 具,可以长期使用它。还包括一个有螺纹的¼英寸适配器,用于专业音频设备。每一端的连接器都有一个可拆卸 的环,可以用附带的任何一个彩色环代替,以方便识别电缆。可选黑色,也有RØDECaster Pro和RØDE Connect中使用的四通道颜色。还包括一个橡胶密封圈,用于不使用的耳罩式耳机插孔。

- High-quality flexible cable for use with the RØDE NTH-100 headphones
- · Features locking connector that attaches to the earcup for complete security
- Includes threaded 1/4-inch adaptor for use with professional audio equipment
- · Includes COLORS ID set swappable coloured rings for easy cable identification
- 高质量的软性电缆,与 RØDE NTH-100 耳机一起使用。
- 具有锁定连接器,可连接到耳罩上,确保安全性。
- 包括用于专业音频设备的螺纹 ¼ 英寸适配器。
- 包括 COLORS ID 套装--可更换的色环,便于识别电缆。

ACOUSTIC ANDELE 声学和电学 Connection Type: 连接类型	<ul><li>C ELECTRICAL SPECIFICATION电力规格S:</li><li>3.5mm TRS</li></ul>	
MECHANICAL SPECFICATIONS 技术 Weight (grams) 重量(克): 2	规格 .4m cable: 44  1.2m cable: 26	
Cable length 电缆长度: Available in 2 different lengths 有两种不同的颜色可供选择: 1.2m & 2.4m		
Included Accessories 配件包括: • 1 x 3.5mm to¼-inch Adaptor • 1 x COLORS ID Set • 1 x Rubber Seal		